
Otevřený dopis předsedkyni OV VČO ČJF a všem členům této oblasti 

 

 

 

Paní předsedkyně, 

 

 v prosinci 2012 vydal OV VČO zápis, ve kterém je zveřejněn jeho zásadní nesouhlas 

k činnosti a setkání s přípravným výborem pro ustavení Královéhradecké oblasti ČJF. 

Jediným důvodem je odvolání se na stanovy ČJF.  

Je to zcela jistě reakce na jednání Rady ČJF, která na svém jednání doporučila jménem 

prezidenta ČJF Ing. J. Pecháčka předsedkyní VČO  jednat s Přípravným výborem, který je 

ustaven od 1. 1. 2012 zcela v souladu se stanovami ČJF. 

 Považujeme tento zápis za nehoráznou drzost, neznalost norem ČJF a základních norem o 

sdružování osob podle zákona č.83/1990Sb. členů OV ČJF a hlavně p. předsedkyně. 

Toto odvolání se na dodržování stanov ČJF je u OV VČO v této záležitosti prezentováno již 

poněkolikáté!!!  Nikdy však OV nebyl schopen vysvětlit logické a přijatelné důvody svého 

nesouhlasu s ustavením nové oblasti!  Zcela běžné rozdělení dle státoprávního uspořádání ČR 

je přitom ve všech sportech organizovaných ČSTV. Nebyl to problém u ostatních oblastí i 

v samotné ČJF, které se oddělily v souladu se státoprávním uspořádáním ČR během několika 

týdnů! 

Jak je tedy možné, že za necelé dva roky působení OV VČO pod vedením p. předsedkyně 

došlo k totálnímu kolapsu databáze subjektů ve VČO! Jak je možné, že VČO měla schodek ve 

vybraných a neodeslaných finančních prostředcích na centrálu ČJF ve výši 300000,- Kč. Proč 

OV nezveřejnil výsledek KRK ČJF a zásadní nepořádek v základní evidenci pana sekretáře 

ing. Zvěřiny. Proč bylo v květnovém zápisu OV VČO zveřejněno, že sekretář pracuje 

výborně, že chybí doladit několik klubů! (přitom část klubu neměla ještě v dubnu 2012 

vystavené licence) Poté byl sekretář VV ČJF odvolán pro nevyřešené finanční odvody! O 

schopnosti p. předsedkyně svědčí i její akce „ Zachraňte Zvěřinu „. Jak je možné, že  celý OV 

a předseda OV, který je zodpovědný dle stanov ČJF, nevěděl o stavu jakým vedl sekretář 

základní informační data, data o subjektech, finančních poplatcích v oblasti, přestože jsme na 

tyto nedostatky dlouhodobě upozorňovali ! 

  Ve světle těchto základních pochybení p. předsedkyně ve vedení OV VČO, se jeví  

dopis zaslaný na Radu ČJF  jako neschopná obhajoba skupiny, která nerespektuje základní 

hodnoty spolku a komunikace. Každý řádný člen ČJF má právo na svůj názor a na jeho řádné 

projednání pokud není v rozporu se stanovami a řády ČJF! 

V obdobné kauze v severomoravské oblasti ČJF, kde na základě pochybení sekretáře uznal 

zcela správně odpovědnost za chybu celý OV  včetně předsedy a odstoupili ze svých funkcí ! 

 Co vy na to paní předsedkyně a členové OV ?  

Nemyslíte si, že těch neseriozních jednání a šikanování některých subjektů a členů 

sympatizujících s Přípravným výborem pro ustavení Královéhradecké oblasti bylo již dost? 

 Paní předsedkyně a členové OV by měly zvážit své setrvání ve funkcích do kterých byli 

zvoleni!   

      

za Přípravný výbor KHK oblasti 

 

A. Pejos, předseda TJ Krakonoš Trutnov 

J. Kupka, předseda JK Černožice 

J. Pour, předseda JK Jeřice  

 

 



 

 

 

 

                                     

 

    

 

 

 

 


